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2- PROCEDIMENT LEGISLATIU 

COMÚ 

2.1 Projectes de llei 

Edicte 

La Sindicatura, en la seva reunió del dia 2 de juny 

del 2015, ha examinat el document que li ha tramès 

el M. I. Sr. Cap de Govern, registrat en data 28 de 

maig del 2015, sota el títol Projecte de llei de 

modificació de la Llei 6/2015, del 15 de gener, del 

Fons de reserva de jubilació i, exercint les 

competències que li atribueix el Reglament del 

Consell General en els articles que es citaran, ha 

acordat: 

1. D’acord amb els articles 18.1.d) i 82, admetre a 

tràmit aquest escrit, sota la qualificació de Projecte 

de llei i procedir a la seva tramitació com a tal, sota 

el procediment d’urgència. 

2. D’acord amb l’article 92.2, ordenar la seva 

publicació i obrir un període de set dies i mig per a la 

presentació d’esmenes. Aquest termini finalitza el dia 

15 de juny del 2015, a les 13.30h. 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 2 de juny del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

Projecte de llei de modificació de la 

Llei 6/2015, del 15 de gener, del Fons 

de reserva de jubilació 

Exposició de motius 

La Llei 6/2015, del 15 de gener, del Fons de reserva 

de jubilació acompleix la disposició final segona de la 

Llei 17/2008, de la seguretat social, i constitueix el 

Fons de reserva de jubilació com una entitat de dret 

públic, amb patrimoni i personalitat jurídica propis, i 

amb plena capacitat d’obrar. És així que el 12 de 

febrer del 2015, data en què va entrar en vigor la 

Llei 6/2015, va quedar constituït el Fons de reserva 

de jubilació i va començar el procés previst per la 

Llei per dotar-lo dels seus òrgans de govern i del seu 

patrimoni, que se separa del patrimoni de la Caixa 

Andorrana de Seguretat Social. 

Les disposicions transitòries de la Llei 6/2015 regulen 

els procediments a seguir en el traspàs i el canvi de 

titularitat, a favor del Fons de reserva de jubilació, 

de totes les partides de l’actiu del balanç de la Caixa 

Andorrana de Seguretat Social que corresponen a la 

contrapartida de les reserves disponibles i 

immobilitzades del fons de reserva de la branca de 

jubilació, però aquestes disposicions plantegen 

alguns problemes pràctics en relació amb l’aspecte 

temporal del traspàs, per la qual cosa ha semblat 

necessari donar-hi una major concreció i fixar, 

ensems, uns terminis d’execució més amplis, per tal 

de donar plena seguretat jurídica al traspàs esmentat. 

Les modificacions que ara s’aproven no comporten 

cap canvi conceptual de la Llei, sinó únicament una 

ampliació instrumental i tècnica de la regulació del 

període transitori i del procediment a seguir en el 

traspàs dels actius de les reserves disponibles i 

immobilitzades del fons de reserva de la branca de 

jubilació de la Caixa Andorrana de Seguretat Social 

a favor del Fons de reserva de jubilació, amb 

l’objecte de regular i facilitar les eines i els 

mecanismes necessaris per concloure 

satisfactòriament tot el procés. 

Al mateix temps, i amb la finalitat de limitar els 

costos fiscals, s’estableix la no-subjecció de les 

operacions de traspàs de béns immobles de la Caixa 

Andorrana de Seguretat Social al Fons de reserva de 

jubilació a cap dels impostos que normalment graven 

les transmissions patrimonials immobiliàries, i la 

reducció dels honoraris notarials; s’estableix 

igualment la no-subjecció a l’IGI dels arrendaments 

o lliuraments de béns i de les prestacions de serveis 

que es realitzin posteriorment entre ambdós entitats 

públiques. 

Article 1. Modificació de la disposició transitòria 

segona 

Es modifica la disposició transitòria segona de la Llei 

6/2015, del 15 de gener, del Fons de reserva de 

jubilació, que passa a tenir la redacció següent: 

“Disposició transitòria segona 

1. El canvi de titularitat dels actius de la Caixa 

Andorrana de Seguretat Social descrits a l’apartat 1 

de l’article 19 d’aquesta Llei que formen el patrimoni 

inicial del Fons de reserva s’ha de dur a terme dins 

de l’exercici que finalitza el 31 de desembre del 2015. 

Amb independència de la data de formalització, el 

canvi de titularitat té efectes a partir de l’1 de gener 

del 2016. 

2. El traspàs d’actius es fa valorant, de forma inicial, 

a preu de mercat i en data 31 de març del 2015, tots 

els actius objecte de traspàs. Els valors que no 

cotitzen en mercats reglamentats i els altres actius es 

valoren pel seu valor estimat de realització o valor 

probable de negociació, fent prevaldre criteris de 

prudència. La valoració dels actius financers es 

realitza per part de les entitats dipositàries dels 

mateixos actius. La Intervenció General de l’Estat 

supervisa el resultat de les valoracions i dóna el 

vistiplau a l’import global del traspàs. Per a aquesta 
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supervisió la Intervenció disposa d’un termini de 60 

dies naturals a comptar del moment que la Caixa 

Andorrana de Seguretat Social li notifiqui la 

valoració. 

3. Una vegada la Intervenció General de l’Estat hagi 

donat el vistiplau al resultat de les valoracions i a 

l’import global del traspàs, la Caixa Andorrana de 

Seguretat Social formalitzarà el traspàs dels actius a 

favor del Fons de reserva de jubilació. La 

formalització del traspàs s’ha de fer dintre del termini 

fixat a l’apartat 1 d’aquesta disposició transitòria. 

Formalitzat el traspàs dels actius, la Caixa 

Andorrana de Seguretat Social ha de lliurar a la 

Intervenció General de l’Estat, a efectes informatius, 

un informe del valor dels actius en la data de 

formalització del canvi de titularitat, en el qual ha de 

fer notar, quan sigui el cas, els canvis que s’hagin 

produït entre el valor atribuït als actius indicats en 

data 31 de març del 2015 i el valor dels mateixos 

actius en la data de formalització del canvi de 

titularitat.” 

Article 2. Modificació de la disposició transitòria 

tercera 

S’afegeix un apartat 4 a la disposició transitòria 

tercera de la Llei 6/2015, del 15 de gener, del Fons 

de reserva de jubilació, amb el text següent: 

“4. La Comissió Gestora disposa de sis mesos a 

comptar de la recepció de la resposta per valorar la 

informació facilitada per les entitats de gestió i 

dipòsit i redactar unes conclusions sobre les mateixes 

entitats. Si de les conclusions de la Comissió Gestora 

es desprèn que  alguna entitat gestora o de dipòsit no 

compleix els requisits i les característiques exigits en 

els articles 33 i 35 d’aquesta Llei, la Comissió 

Gestora decideix quines entitats gestores i/o 

dipositàries han d’assumir la gestió i/o la dipositaria 

d’acord amb el que estableix aquesta Llei. 

Transitòriament i fins a un màxim de 18 mesos, la 

Comissió Gestora pot mantenir aquests actius en 

l’entitat a substituir o en d’altres entitats gestores o 

dipositàries, malgrat que se superin els límits 

establerts en l’article 32 d’aquesta Llei.” 

Article 3. Addició d'una disposició transitòria 

quarta 

S’afegeix a la Llei 6/2015, del 15 de gener, del Fons 

de reserva de jubilació una nova disposició 

transitòria quarta, amb el text següent: 

“Disposició transitòria quarta 

1. Fins al 31 de desembre del 2015, la gestió dels 

actius que es traspassen al Fons de reserva de 

jubilació segueix les regles següents: 

a) Mentre no s’hagi constituït la Comissió Gestora, 

el Consell d’Administració del Fons de reserva de 

jubilació pren les decisions de gestió dels actius i 

dóna les instruccions pertinents al Consell 

d’Administració de la Caixa Andorrana de Seguretat 

Social, que es responsabilitza d’executar-les. 

b) Constituïda la Comissió Gestora, és aquest òrgan 

qui dóna les instruccions de gestió dels actius del 

Fons de reserva de jubilació al Consell 

d’Administració de la Caixa Andorrana de Seguretat 

Social, perquè aquest darrer les executi. 

2. En qualsevol dels casos a què es refereix l’apartat 

precedent, s’apliquen a la gestió del Fons els 

principis i criteris de política d’inversió establerts pel 

capítol quart d’aquesta Llei.” 

Article 4. Addició d'una disposició transitòria 

cinquena 

S’afegeix a la Llei 6/2015, del 15 de gener, del Fons 

de reserva de jubilació, una nova disposició 

transitòria cinquena, amb el text següent: 

“Disposició transitòria cinquena 

Durant l’exercici que finalitza el 31 de desembre del 

2015, les despeses generades pel Fons de reserva de 

jubilació es financen amb càrrec als crèdits del 

programa “Fons de reserva” del pressupost de la 

Caixa Andorrana de Seguretat Social. La Caixa 

Andorrana de Seguretat Social gestiona aquestes 

despeses i els pagaments corresponents, seguint, si 

escau, les indicacions del Consell d’Administració 

del Fons de reserva de jubilació i de la Comissió 

Gestora del Fons de reserva de jubilació. 

A l’efecte de fer front a les despeses que es generin 

durant l’any 2015 com a conseqüència del 

compliment de les disposicions d’aquesta Llei, els 

crèdits del programa “Fons de reserva” del pressupost 

de la Caixa Andorrana de Seguretat Social tenen el 

caràcter d’ampliables.” 

Disposició addicional primera. Beneficis 

fiscals en la transmissió de béns immobles 

1. Les transmissions immobiliàries realitzades en el 

marc del procés de traspàs de titularitat de béns de la 

Caixa Andorrana de Seguretat Social al Fons de 

reserva de jubilació no estan subjectes a l’impost de 

transmissions patrimonials, a l’impost general 

indirecte de transmissions patrimonials, ni a l’impost 

sobre les plusvàlues en les transmissions patrimonials 

immobiliàries. 

2. Les prestacions de serveis realitzades pels notaris 

del Principat d’Andorra en el procés de canvi de 

titularitat dels actius de la Caixa Andorrana de 

Seguretat Social a favor del Fons de reserva de 

jubilació no estan subjectes a l’impost general 

indirecte. 
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Disposició addicional segona.  Honoraris 

notarials 

La transmissió de la titularitat dels immobles de la 

Caixa Andorrana de Seguretat Social a favor del 

Fons de reserva de jubilació gaudirà d’una reducció 

del 80% dels honoraris notarials. 

Disposició final primera. Modificació de la 

Llei 11/2012, del 21 de juny, de l'impost 

general indirecte 

S’afegeix un nou apartat, número 19, a l’article 6 de 

la Llei 11/2012, del 21 de juny, de l’impost general 

indirecte, amb el contingut següent: 

19. El lliurament de béns, l’arrendament de béns 

immobles i les prestacions de serveis recurrents 

remunerats realitzades recíprocament entre la Caixa 

Andorrana de Seguretat Social i el Fons de reserva 

de jubilació. 

Disposició final segona. Text consolidat de la 

Llei 17/2008, de la seguretat social 

S’encomana al Govern l’elaboració d’un text 

consolidat de l’articulat de la Llei 17/2008, del 3 

d’octubre, de la seguretat social, amb totes les 

modificacions, addicions i derogacions introduïdes 

posteriorment per la Llei 25/2011, del 29 de 

desembre; per la Llei 9/2013, del 23 de maig; per la 

Llei 18/2014, del 24 de juliol, i per la Llei 6/2015, del 

15 de gener. El text ha d’estar aprovat i publicat en 

un termini no superior a tres mesos des de la data de 

publicació d’aquesta Llei. 

Disposició final tercera. Entrada en vigor 

Aquesta Llei entra en vigor l’endemà de ser 

publicada al Butlletí Oficial del Principat d’Andorra. 

4- IMPULS I CONTROL DE 

L'ACCIÓ POLÍTICA DEL GOVERN 

4.4.1 Preguntes 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 2 de juny del 

2015, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada pel M. I. Sr. Ferran Costa 

Marimon, conseller general del Grup Parlamentari 

Liberal, per escrit de data 27 de maig del 2015, 

relativa a les informacions sobre la nota del 

FinCEN i d’acord amb els articles 18 i 129 del 

Reglament del Consell General ha acordat admetre-

la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 

528). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 2 de juny del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, M. I. Ferran Costa Marimon, conseller 

general del Grup Parlamentari Liberal, d’acord amb 

el que disposa el capítol IV del Reglament del 

Consell General, formulo la següent pregunta, 

perquè sigui resposta pel Govern, de forma oral, 

davant el Ple del Consell General.  

Pregunta que es formula al Govern relativa a les 

informacions sobre la nota del FinCEN 

En la sessió del Consell General del 14 de maig 

passat, el cap de Govern va informar que el 4 de 

març va saber, per primera vegada, de manera 

confidencial i oficiosa, que el FinCEN tenia previst 

emetre un comunicat referent a la BPA, sis dies més 

tard, que comprometria l’estabilitat del sistema 

financer andorrà. 

Atesos aquests antecedents, es pregunta el següent:  

Pot informar Govern del contingut exacte de la 

informació rebuda sobre la imminent publicació de la 

nota del FinCEN; per quina via va arribar aquesta 

informació; de qui provenia; i, exactament, en quin 

moment i qui va rebre aquesta informació? 

Data: 27 de maig de 2015 

Ferran Costa Marimon  

Conseller general 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 2 de juny del 

2015, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada per la M. I. Sra. Sílvia Eloïsa 

Bonet Perot, consellera general del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 1 de juny del 

2015, relativa als resultats de la memòria 

d’activitats del 2014 de Càritas Andorrana sobre 

la situació socioeconòmica del país i d’acord amb 

els articles 18 i 129 del Reglament del Consell 

General ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la 

seva publicació, (Reg. Núm. 538). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 2 de juny del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 
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A la Sindicatura 

La sotasignada, Sílvia Eloïsa Bonet Perot, consellera 

general de Socialdemocràcia i Progrés del Grup 

parlamentari mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General.  

Pregunta que es formula al Govern relativa als 

resultats de la memòria d’activitats del 2014 de 

Càrites Andorrana sobre la situació 

socioeconòmica del país 

Càrites Andorrana va presentar el balanç de les 

seves actuacions que va desenvolupar durant l’any 

2014. De les dades que va aportar durant el 2014 va 

atendre a 1078 persones, tot i que representa un 

17% menys respecte a l’any 2013, la seva 

coordinadora destaca que qualitativament els casos 

són molt greus, a més de destacar que el 60% 

representen a usuaris coneguts que repeteixen en les 

demandes d’ajuts. Això demostra la cronicitat de la 

pobresa a Andorra. 

A més també destaca que els usuaris que atenen a 

més de ser persones sense feina, es a dir sense 

ingressos, també acut gent que tot i que treballa, el 

treball és tant precari que el salari que perceben no 

els permet viure amb dignitat ni arribar a finals de 

mes. 

El cap de Govern durant el debat d’investidura va 

anunciar que dintre de les accions que vol 

desenvolupar es trobava, i cito textualment 

“l’augment progressiu del salari mínim fins arribar al 

50% del salari mitjà”.  

Ateses les consideracions exposades, es pregunta 

Quan creu Govern que podrà iniciar l’augment del 

salari mínim fins el 50% del salari mitjà? I, de quina 

manera pensa fer-ho? 

Casa de la Vall, 1 de juny del 2015 

Sílvia Eloïsa Bonet Perot  

Consellera general de Socialdemocràcia i Progrés  

Grup Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 2 de juny del 

2015, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada per la M. I. Sra. Sílvia Eloïsa 

Bonet Perot, consellera general del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 1 de juny del 

2015, relativa a l’informe del Raonador del 

Ciutadà de l’any 2014 on es destaca que en 

l’actuació de la CASS s’aplica el principi del “no 

per sistema” i d’acord amb els articles 18 i 129 del 

Reglament del Consell General ha acordat admetre-

la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 

539). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 2 de juny del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

La sotasignada, Sílvia Eloïsa Bonet Perot, consellera 

general de Socialdemocràcia i Progrés del Grup 

parlamentari mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General.  

Pregunta que es formula al Govern relativa a 

l’informe del Raonador del Ciutadà de l’any 2014 

on es destaca que en l’actuació de la CASS 

s’aplica el principi del “no per sistema” 

En l’anàlisi de l’informe anual del 2014 de la 

Institució del Raonador del Ciutadà trobem en 

l’apartat anomenat “Sector Social” es detallen els 

expedients que ha obert la Institució a la CASS 

sobre la seva actuació en determinats expedients, els 

quals fan  referència a pensions de vellesa, de 

viduïtat o orfandat, manca de reemborsament de 

despeses mèdiques, persones afectades per qüestions 

d’invalidesa, així com beneficiaris que estan en 

desacord amb retorns de prestacions mèdiques i 

sanitàries o en desacord amb les altes mèdiques sense 

que la seva malaltia hagi estat consolidada segons 

informes mèdics dels seus metges o en desacord amb 

l’actuació de la CASS. 

Estem profundament preocupats per una banda per 

l’augment dels expedients, que demostra un augment 

dels problemes i dificultats dels ciutadans, i per 

l’altre, que aquest augment estigui relacionat amb 

moments molt delicats de les persones durant els 

quals han perdut el seu estat de salut, i tal i com 

indica el mateix Raonador arribin, inclús, a donar 

altes administratives sense que la malaltia estigui 

resolta o ben consolidada. 

Ateses les consideracions exposades, es pregunta 

Quines actuacions pensa dur a terme Govern per 

evitar aquestes disfuncions en les resolucions de la 

CASS en els diferents temes que destaca l’informe 

del Raonador del Ciutadà?  

Recordant la intervenció del Cap de Govern durant 

el debat de la seva investidura, quan creu Govern 

que podrà tenir desenvolupada la comissió 

d’arbitratge de la CASS? 
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Casa de la Vall,  1 de juny del 2015 

Sílvia Eloïsa Bonet Perot  

Consellera general de Socialdemocràcia i Progrés  

Grup Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 2 de juny del 

2015, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada per la M. I. Sra. Sílvia Eloïsa 

Bonet Perot, consellera general del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 1 de juny del 

2015, relativa al segon informe d’Andorra que es 

va presentar a Ginebra el passat dia 7 de maig en 

el marc de la 22a sessió de l’Examen Periòdic 

Universal (EPU) del Consell de Drets Humans i 

d’acord amb els articles 18 i 129 del Reglament del 

Consell General ha acordat admetre-la a tràmit i 

ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 540). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 2 de juny del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

La sotasignada, Sílvia Eloïsa Bonet Perot, consellera 

general de Socialdemocràcia i Progrés del Grup 

parlamentari mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General.  

Pregunta que es formula al Govern relativa al 

segon informe  d’Andorra que es va presentar a 

Ginebra el passat dia 7 de maig en el marc de la 

22a sessió de l’Examen Periòdic Universal (EPU) 

del Consell de Drets Humans 

El passat dia 7 de maig el grup de treball sobre 

l’Examen Periòdic Universal va presentar les 

conclusions  del segon informe sobre la situació dels 

drets humans a Andorra. En la seva primera part es 

poden trobar les millores legislatives en matèria de 

defensa dels drets humans. En la segona part trobem 

resposta per temes a les recomanacions que ja 

s’havien formulat en el primer informe fet al 2010. 

Finalment, en un tercer apartat podem trobar les 

conclusions d’aquest informe. 

De tots els temes abordats, voldria destacar tres, que 

són:  

el requisit de 20 anys de residència per adquirir la 

nacionalitat andorrana, i sobre el respecte que el 

Comissionat alhora recomana la ratificació del 

Conveni Europeu sobre la Nacionalitat; 

la preocupació sobre la penalització de l’avortament 

en els tres supòsits de risc per la vida de la dona 

embarassada, en cas de violació o per malformació 

greu del fetus; 

la recomanació per desenvolupar una llei sobre la 

protecció de la infància, demanda que coincideix 

amb la feta per UNICEF Andorra 

Ateses les consideracions exposades, es pregunta 

Quin és el posicionament del Govern en els temes 

que s’han destacat a la motivació? 

Ens pot donar Govern un cronograma d’aplicació en 

cas de què alguna de les recomanacions estiguin 

dintre de l’estratègia política establerta per la present 

legislatura? 

Casa de la Vall,  1 de juny del 2015 

Sílvia Eloïsa Bonet Perot  

Consellera general de Socialdemocràcia i Progrés  

Grup Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 2 de juny del 

2015, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada per la M. I. Sra. Sílvia Eloïsa 

Bonet Perot, consellera general del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 1 de juny del 

2015, relativa al projecte de construcció de l’edifici 

“the cloud” per reformar l’actual edifici d’Andorra 

Telecom i l’antiga caserna de bombers i d’acord 

amb els articles 18 i 129 del Reglament del Consell 

General ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la 

seva publicació, (Reg. Núm. 541). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 2 de juny del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

La sotasignada, Sílvia Eloïsa Bonet Perot, consellera 

general de Socialdemocràcia i Progrés del Grup 

parlamentari mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General. 
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Pregunta que es formula al Govern relativa al 

projecte de construcció de l’edifici “the cloud” per 

reformar l’actual edifici d’Andorra Telecom i 

l’antiga caserna de bombers 

Al finals del 2014 es va presentar el projecte de 

reforma de l’actual seu d’Andorra Telecom a l’Avd 

Meritxell i transforma-la en un edifici de 14 plantes 

d’alçada amb un cost aproximat de 30 milions 

d’euros i inspirat en un núvol gegant de vidre 

anomenat “The Cloud” 

Ateses les consideracions exposades, es pregunta 

En pot explicar Govern, si considera viable el 

projecte en la conjuntura actual? 

En cas afirmatiu, Qui finançarà el projecte? 

Casa de la Vall,  1 de juny del 2015 

Sílvia Eloïsa Bonet Perot  

Consellera general de Socialdemocràcia i Progrés  

Grup Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 2 de juny del 

2015, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada pel M. I. Sr. Ferran Costa 

Marimon, conseller general del Grup Parlamentari 

Liberal, per escrit de data 1 de juny del 2015, relativa 

a la Llei 23/2014, qualificada de creació i de 

regulació del pla de pensions de la funció pública i 

d’acord amb els articles 18 i 129 del Reglament del 

Consell General ha acordat admetre-la a tràmit i 

ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 542). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 2 de juny del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, M. I. Ferran Costa Marimon, conseller 

general del Grup Parlamentari Liberal, d’acord amb 

el que disposa el capítol IV del Reglament del 

Consell General, formulo la següent pregunta, 

perquè sigui resposta pel Govern, de forma oral, 

davant el Ple del Consell General 

Pregunta que es formula al Govern, relativa a la 

Llei 23/2014, qualificada de creació i de regulació 

del pla de pensions de la funció pública 

El 26 de novembre de 2014 es publicava en el BOPA 

la Llei 23/2014, del 30 d’octubre, qualificada de 

creació i de regulació del pla de pensions de la funció 

pública. 

La disposició final setena d’aquesta llei indica que 

entrarà en vigor el primer dia del mes immediat 

següent als sis mesos de la seva publicació en el 

Butlletí. Així doncs, entra en vigor l’1 de juny de 

2015. 

Atesos aquests antecedents, es pregunta: 

Pot informar Govern de quines accions ha portat a 

terme per informar tot el col·lectiu de la funció 

pública de l’entrada en vigor de la llei, del 

funcionament dels complements de jubilació, de 

l’entitat dipositària responsable del fons voluntari, de 

l’entitat gestora del fons voluntari i del desplegament 

de la llei? 

Data: 1 de juny de 2015 

Ferran Costa Marimon  

Conseller general 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 2 de juny del 

2015, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada pel M. I. Sr. Carles Naudi 

d’Areny-Plandolit Balsells, conseller general del 

Grup Parlamentari Liberal, per escrit de data 28 de 

maig del 2015, relativa a quin escenari de 

negociacions considera el Govern que beneficia a 

Andorra i d’acord amb els articles 18 i 129 del 

Reglament del Consell General ha acordat admetre-

la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 

543). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 2 de juny del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, Carles Naudi d’Areny-Plandolit 

Balsells, conseller general del Grup Parlamentari 

Liberal, d’acord amb el que disposa el capítol quart 

del títol IV del Reglament del Consell General, 

formulo la següent pregunta, perquè sigui resposta 

pel Govern, de forma oral com preveu l’article 130 

de l’esmentat reglament, davant el Ple del Consell 

General.  

En el marc de les negociacions obertes amb la Unió 

Europea, coneixedors de les opcions de signar un o 

varis acords entre la Unió i Andorra, Mònaco i San 

Marino. 
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Quin escenari de negociacions considera el 

Govern que beneficia a Andorra? 

Disposa el Govern d’un anàlisi comparatiu entre 

els 3 diferents petits estats per conèixer quins 

punts ens uneixen i donen més fortalesa a la 

negociació conjunta, i per contra quins punts són 

divergents i debiliten la nostra posició? 

A Casa de la Vall el 28 de maig de 2015. 

Carles Naudi d’Areny-Plandolit Balsells  

Conseller General  

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 2 de juny del 

2015, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada per la M. I. Sra. Judith Pallarés 

Cortés, consellera general del Grup Parlamentari 

Liberal, per escrit de data 1 de juny del 2015, relativa 

a l'espai cedit al sindicat d'ensenyament públic 

SEP pel ministeri d'educació en les dependències 

de l'escola francesa de la Massana i d’acord amb els 

articles 18 i 129 del Reglament del Consell General 

ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la seva 

publicació, (Reg. Núm. 544). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 2 de juny del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

La sotasignada, M. I. Sra. Judith Pallarés Cortés 

consellera general del Grup Parlamentari Liberal, 

d’acord amb el que disposa el capítol IV del 

reglament del Consell General, formulo la següent 

pregunta, perquè sigui resposta pel Govern, de forma 

oral, davant el Ple del Consell General.  

Pregunta que es formula al Govern relativa a 

l’espai cedit al sindicat d’ensenyament públic SEP 

pel ministeri d’educació  en les dependències de 

l’escola francesa de la Massana.  

L’escola francesa de la Massana està creixent molt i 

necessita els espais del sota cobert per tal de poder 

reubicar algunes de les aules. Igualment l’APA 

organitza moltes activitats i farien un bon ús de les 

dependències, però sembla que per certs drets 

adquirits, el SEP disposa lliurement d’un espai que, a 

part de ser el més ampli, bloqueja la sortida 

d’emergència fent inutilitzable altres espais útils.  

Atesos aquests antecedents, es pregunta, per quina 

raó el SEP, un sindicat que en cap cas representa al 

professorat francès, utilitza les dependències de 

l’escola?  

Pot informar Govern, si té previst, vistes les 

necessitats actuals, reubicar al SEP i ajudar a 

rehabilitar el sotacobert per tal de donar resposta a 

les noves necessitats? 

Data 1 de juny del 2015 

Judith Pallarés Cortés  

Consellera General 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 2 de juny del 

2015, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada pel M. I. Sr. Carles Naudi  

d’Areny-Plandolit Balsells, conseller general del 

Grup Parlamentari Liberal, per escrit de data 28 de 

maig del 2015, relativa al tipus de contracte laboral 

de les persones que treballen a Andorra Telecom i 

d’acord amb els articles 18 i 129 del Reglament del 

Consell General ha acordat admetre-la a tràmit i 

ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 545). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 2 de juny del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, Carles Naudi d’Areny-Plandolit 

Balsells, conseller general del Grup Parlamentari 

Liberal, d’acord amb el que disposa el capítol quart 

del títol IV del Reglament del Consell General, 

formulo la següent pregunta, perquè sigui resposta 

pel Govern, de forma oral com preveu l’article 130 

de l’esmentat reglament, davant el Ple del Consell 

General.  

ANDORRA TELECOM disposa d’una gran 

quantitat de persones treballant al seu servei, 

algunes d’elles, estan lligades amb l’entitat 

parapública a través d’un contracte temporal amb 

empreses de treball temporal (ETT), algunes d’elles 

amb contractes amb antiguitat superior als vuit anys. 

Es demana, 

ens podria precisar, quants treballadors es troben 

en aquesta situació? i amb quines respectives 

antiguitats? 

A Casa de la Vall el 28 de maig de 2015. 

Carles Naudi d’Areny-Plandolit Balsells  

Conseller General  
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Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 2 de juny del 

2015, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada pel M. I. Sr. Josep Majoral Obiols, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, per 

escrit de data 1 de juny del 2015, relativa a 

l'ampliació horària del servei de tràmits de Govern i 

d’acord amb els articles 18 i 129 del Reglament del 

Consell General ha acordat admetre-la a tràmit i 

ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 546). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i efectes. 

Casa de la Vall, 2 de juny del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, Josep MAJORAL OBIOLS, conseller 

general del Grup Parlamentari Liberal, d’acord amb 

el que disposa el capítol quart del títol IV del 

Reglament del Consell General, formulo la següent 

pregunta, perquè sigui resposta pel Govern, de forma 

oral com preveu l’article 130 de l’esmentat 

reglament, davant el Ple del Consell General.  

Pregunta que es formula al Govern relativa a 

l’ampliació horària del servei de tràmits de Govern 

El passat 22 de maig, sortia en un mitjà escrit la 

noticia sobre la voluntat de Govern d’ampliar els 

horaris d’atenció al públic de l’edifici administratiu, 

equiparant-los, per exemple, amb els d’Andorra 

Telecom, que tanca a les 19.00 hores. 

Vist l’exposat anteriorment, es pregunta, 

Quins són els criteris tècnics els quals fan 

necessària l’ampliació horària del servei de tràmits 

de Govern? 

A Casa de la Vall el 01de Juny del 2015. 

Josep Majoral Obiols  

Conseller General Grup Parlamentari Liberal 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 2 de juny del 

2015, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada pel M. I. Sr. Ferran Costa 

Marimon, conseller general del Grup Parlamentari 

Liberal, per escrit de data 1 de juny del 2015, relativa 

al Comitè Nacional de Bioètica i d’acord amb els 

articles 18 i 129 del Reglament del Consell General 

ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la seva 

publicació, (Reg. Núm. 547). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 2 de juny del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, M. I. Sr. Ferran Costa Marimon, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, 

d’acord amb el que disposa el capítol IV del 

Reglament del Consell General, formulo la següent 

pregunta, perquè sigui resposta pel Govern, de forma 

oral, davant el Ple del Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern relativa al 

Comitè Nacional de Bioètica 

El 18 de desembre de 2013, el Govern va aprovar el 

Reglament del Comitè Nacional de Bioètica 

d’Andorra, tal com consta en el BOPA, núm. 61, del 

27 de desembre de 2013. 

El Comitè Nacional de Bioètica d’Andorra es va 

reunir en la seva primera sessió constituent els dies 

27 i 28 de febrer de 2014. 

Segons consta en el Reglament del Comitè Nacional 

de Bioètica d’Andorra, el Govern inclou cada any en 

el Projecte de llei del pressupost general una partida 

destinada a garantir els recursos necessaris per 

assegurar el finançament del Comitè. 

Atesos aquests antecedents, es pregunta: 

Pot informar Govern de quant han estat les partides 

pressupostàries per al finançament del Comitè 

Nacional de Bioètica d’Andorra per als exercicis 2014 

i 2015 i en què es va destinar la partida del 2014 i en 

què es destina o es destinarà la partida del 2015? 

Data: l’1 de juny de 2015 

Ferran Costa Marimon  

Conseller general 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 2 de juny del 

2015, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada pel M. I. Sr. Jordi Gallardo 

Fernàndez, conseller general del Grup Parlamentari 

Liberal, per escrit de data 1 de juny del 2015, relativa 

a la contractació de personal del SAAS i d’acord 

amb els articles 18 i 129 del Reglament del Consell 

General ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la 

seva publicació, (Reg. Núm. 557). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i efectes. 

Casa de la Vall, 2 de juny del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 
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A la Sindicatura 

El sotasignat, M. I. Jordi Gallardo Fernàndez, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, 

d’acord amb el que disposa el capítol IV del 

reglament del Consell General, formulo la següent 

pregunta perquè sigui resposta pel Govern, de forma 

oral, davant el Ple del Consell General com preveu 

l’article 130 de l’esmentat reglament.  

Pregunta que es formula al Govern relativa a la 

contractació de personal del SAAS 

Quines han estat les contractacions a l’Hospital 

Nostra Senyora de Meritxell per part del SAAS des 

de principis d’any fins a la data? 

Data: 1 de juny de 2015 

Jordi Gallardo Fernàndez  

Conseller general 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 2 de juny del 

2015, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada pel M. I. Sr. Jordi Gallardo 

Fernàndez, conseller general del Grup Parlamentari 

Liberal, per escrit de data 1 de juny del 2015, relativa 

a BPA i d’acord amb els articles 18 i 129 del 

Reglament del Consell General ha acordat admetre-

la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 

558). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 2 de juny del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, M.I. Jordi Gallardo Fernàndez, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, 

d’acord amb el que disposa el capítol IV del 

reglament del Consell General, formulo la següent 

pregunta perquè sigui resposta pel Govern, de forma 

oral, davant el Ple del Consell General com preveu 

l’article 130 de l’esmentat reglament.  

Pregunta que es formula al Govern relativa a BPA 

El proppassat 14 de maig durant la sessió del Consell 

General, el cap de Govern anunciava que el 4 de 

març del 2015 el Govern va rebre de manera oficiosa 

una comunicació mitjançant la qual es posava sobre 

avís de la possible nota del FinCen. 

Atesos aquests antecedents, es pregunta,  

Té constància Govern oficial o oficiosament des de 

quan s’estava treballant en les suposades males 

praxis de BPA per part dels nostres estaments 

judicials? 

Data: 1 de juny de 2015 

Jordi Gallardo Fernàndez  

Conseller general 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 2 de juny del 

2015, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada per la M. I. Sra. Judith Pallarés 

Cortés, consellera general del Grup Parlamentari 

Liberal, per escrit de data 1 de juny del 2015, relativa 

a si té previst el Govern de nomenar un 

ambaixador als Estats Units i d’acord amb els 

articles 18 i 129 del Reglament del Consell General 

ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la seva 

publicació, (Reg. Núm. 559). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 2 de juny del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

La sotasignada, M. I. Sra. Judith Pallarés Cortés 

consellera general del Grup Parlamentari Liberal, 

d’acord amb el que disposa el capítol IV del 

reglament del Consell General, formulo la següent 

pregunta, perquè sigui resposta pel Govern, de forma 

oral, davant el Ple del Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern en relació a 

l’estructura diplomàtica depenent del Ministeri 

d’Afers Exteriors, quan té previst el Govern nomenar 

un ambaixador/a als Estats Units, plaça buida des del 

passat mes de febrer? 

Data 1 de juny del 2015 

Judith Pallarés Cortés  

Consellera General 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 2 de juny del 

2015, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada pel M. I. Sr. Jordi Gallardo 

Fernàndez, conseller general del Grup Parlamentari 

Liberal, per escrit de data 1 de juny del 2015, relativa 

a les execucions d’impagaments pendents de 

cobrament per part del Govern i d’acord amb els 

articles 18 i 129 del Reglament del Consell General 

ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la seva 

publicació, (Reg. Núm. 560). 
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Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 2 de juny del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, M. I. Jordi Gallardo Fernàndez, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, 

d’acord amb el que disposa el capítol IV del 

reglament del Consell General, formulo la següent 

pregunta perquè sigui resposta pel Govern, de forma 

oral, davant el Ple del Consell General com preveu 

l’article 130 de l’esmentat reglament.  

Pregunta que es formula al Govern relativa a les 

execucions d’impagaments pendents de cobrament 

per part del Govern 

Quin és l’import total d’impagaments pendent de 

cobrament derivats de les taxes i impostos gestionats 

pel Govern d’exercicis anteriors al 2015? 

Data: 1 de juny de 2015 

Jordi Gallardo Fernàndez  

Conseller General 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 2 de juny del 

2015, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada pel M. I. Sr. Jordi Gallardo 

Fernàndez, conseller general del Grup Parlamentari 

Liberal, per escrit de data 1 de juny del 2015, relativa 

al nombre de contractacions de personal de 

relació especial i d’acord amb els articles 18 i 129 

del Reglament del Consell General ha acordat 

admetre-la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. 

Núm. 561). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 2 de juny del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, M.I. Jordi Gallardo Fernàndez, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, 

d’acord amb el que disposa el capítol IV del 

reglament del Consell General, formulo la següent 

pregunta perquè sigui resposta pel Govern, de forma 

oral, davant el Ple del Consell General com preveu 

l’article 130 de l’esmentat reglament.  

Pregunta que es formula al Govern relativa al 

nombre de contractacions de personal de relació 

especial 

Quines han estat les contractacions de personal de 

relació especial des del 05/02/2015 fins a la data per 

part del Govern, l’Administració de Justícia, 

Societats Públiques, Entitats Parapúbliques i de dret 

públic i altres organismes públics o entitats 

autònomes les despeses corrents de les quals es 

financen mitjançant transferència corrent del 

Govern?  

Data: 1 de juny de 2015 

Jordi Gallardo Fernàndez  

Conseller general 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 2 de juny del 

2015, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada pel M. I. Sr. Víctor Naudi 

Zamora, conseller general del Grup Parlamentari 

Mixt, per escrit de data 2 de juny del 2015, relativa a 

conèixer per quins motius no es va informar el 

Consell General del contingut de la nota verbal 

adreçada al Govern pel Consolat General dels 

Estats Units d’Amèrica a Barcelona el 26 d’agost 

del 2014 referent al règim legal andorrà de lluita 

contra el blanqueig de capitals i el finançament del 

terrorisme i d’acord amb els articles 18 i 129 del 

Reglament del Consell General ha acordat admetre-

la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 

564). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 2 de juny del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, conseller general de SDP al Grup 

parlamentari mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General. 
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Pregunta que es formula al Govern per a conèixer 

per quins motius no es va informar el Consell 

General del contingut de la nota verbal  adreçada 

al Govern pel Consolat General dels Estats Units 

d´Amèrica a Barcelona el 26 d´agost del 2014 

referent al règim legal andorrà de lluita contra el 

blanqueig de capitals i el finançament del 

terrorisme 

Motivació, 

El passat dia 27 de maig el Cap de Govern ens va 

trametre als Consellers Generals còpia de la nota 

verbal adreçada al Govern pel Consolat General dels 

Estats Units d´Amèrica a Barcelona el 26 d´agost 

del 2014 referent al règim legal andorrà de lluita 

contra el blanqueig de capitals i el finançament del 

terrorisme; així com la resposta que el Ministeri 

d’Afers Exteriors va donar a l´esmentada nota verbal 

el 22 de setembre del 2014. 

En aquell moment, i a pesar de ser d’interès pel 

Consell General doncs podia necessitar canvis en la 

legislació, el Govern no va informar els grups 

parlamentaris de la passada legislatura de l´abast de 

les referides notes verbals, tant sols ens ha informat 

aquests darrers dies a resultes de la insistència dels 

nostres posicionaments i per les declaracions 

públiques realitzades pel conseller econòmic de 

l´ambaixada dels Estats-Units.  

Per això preguntem, 

Atès la transcendència del contingut de les 

referides notes verbals, ens pot explicar per què 

Govern ha trigat tant en informar el Consell 

General i alhora per què no ho va fer la passada 

legislatura? 

Consell General, 2 de juny del 2015 

Víctor Naudi Zamora  

Conseller General de SDP al Grup parlamentari mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 2 de juny del 

2015, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada pel M. I. Sr. Víctor Naudi 

Zamora, conseller general del Grup Parlamentari 

Mixt, per escrit de data 2 de juny del 2015, relativa a 

conèixer per quin o quins motius no es publiquen 

les estadístiques de visitants des de fa uns quants 

mesos i d’acord amb els articles 18 i 129 del 

Reglament del Consell General ha acordat admetre-

la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 

565). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 2 de juny del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, conseller general d’SDP al Grup 

parlamentari mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern per a conèixer 

per quin o quins motius no es publiquen les 

estadístiques de visitants des de fa uns quants 

mesos 

Motivació, 

Habitualment el departament d´estadística feia 

públic a mitjans del mes l´estadística de visitants del 

mes anterior. La sèrie d´aquesta estadística de 

visitants que pot consultar-se en la web 

estadística.ad remunta fins al gener del 1999. A 

partir de l´any passat la publicació d´aquesta 

estadística va esdevenir erràtica i per exemple al 

octubre del 2014 es van publicar les estadístiques de 

visitants del juliol, agost i setembre del 2014. Al 

desembre del 2104 es van publicar les estadístiques 

de visitants de l’octubre i novembre del 2014. Des 

d´aleshores no s´han tornat a publicar cap mena 

d´estadística de visitants. No tenim doncs, a dia 

d´entrada de la pregunta, cap dada oficial de 

visitants del desembre 2014 fins al maig del 2015, en 

total 6 mesos.  

Per això preguntem, 

Ens pot aclarir el Govern quina és la raó per la 

qual s´ha deixat de publicar l´estadística de 

visitants i si té previst el Govern tornar a publicar 

l´estadística de visitants ? 

Consell General, 11 de juny del 2015 

Víctor Naudi Zamora  

Conseller General d’ SDP al Grup parlamentari mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 2 de juny del 

2015, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada per la M. I. Sra. Rosa Gili Casals, 

consellera general del Grup Parlamentari Mixt, per 

escrit de data 2 de juny del 2015, relativa a la 

implementació del pla de pensions de la funció 

pública i d’acord amb els articles 18 i 129 del 

Reglament del Consell General ha acordat admetre-

la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 

566). 
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Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 2 de juny del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

La sotasignada, consellera general del Grup 

Parlamentari Mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General.  

Pregunta que es formula relativa a la 

implementació del pla de pensions de la funció 

pública 

El passat 1 de juny va entrar en vigor la Llei 23/2014, 

del 30 d’octubre, qualificada de creació i de regulació 

del pla de pensions de la funció pública. Algunes de 

les previsions contingudes en la llei no han estat 

encara desenvolupades i/o implantades malgrat la 

seva entrada en vigor.  

Atesa aquesta informació es demana: 

Quins passos definits a la llei ha fet Govern per 

implementar el pla de pensions de la funció de 

pública i com preveu gestionar les aportacions 

efectuades al mateix pla? 

Consell General, 2 de juny del 2015 

Rosa Gili Casals  

Consellera general Socialdemòcrata 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 2 de juny del 

2015, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada pel M. I. Sr. Pere López Agràs, 

conseller general del Grup Parlamentari Mixt, per 

escrit de data 2 de juny del 2015, relativa a les 

actuacions efectuades entre els dies 4 i 10 de març 

i d’acord amb els articles 18 i 129 del Reglament del 

Consell General ha acordat admetre-la a tràmit i 

ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 567). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 2 de juny del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern relativa a les 

actuacions efectuades entre els dies 4 i el 10 de 

març 

En la sessió de control al Govern el Cap de Govern 

va informar (per primera vegada) que el FinCEN 

havia advertit al Govern de la publicació de la seva 

nota en relació a BPA el dia 4 de març de 2015. 

Vist que el Govern no va contactar amb els partits 

polítics que havien concorregut a les eleccions 

generals fins al dia 10 de març i que la data del 4 de 

març havia estat amagada pel Govern fins la darrera 

sessió de control.  

Atesa aquesta informació es demana: 

Per què no es va contactar en cap moment entre el 4 

de març i el 10 de març als partits de l’oposició? I 

quines accions va realitzar el Govern entre les 

ambdues dates referides? 

Consell General, 2 de juny del 2015 

Pere López Agràs  

Conseller general del Grup Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 2 de juny del 

2015, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada pel M. I. Sr. Pere López Agràs, 

conseller general del Grup Parlamentari Mixt, per 

escrit de data 2 de juny del 2015, relativa a la nota 

verbal adreçada al Govern pel Consolat General 

dels Estats Units a Barcelona el 26 d’agost del 

2014 i d’acord amb els articles 18 i 129 del 

Reglament del Consell General ha acordat admetre-

la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 

568). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 2 de juny del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General.  
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Pregunta que es formula al Govern relativa a la 

nota verbal adreçada al Govern pel consolat 

General dels Estats Units a Barcelona el 26 

d’agost del 2014 

El Cap de Govern va trametre per carta als 

representants dels diferents grups parlamentaris una 

còpia de la relativa nota verbal adreçada al Govern 

pel consolat General dels Estats Units a Barcelona el 

26 d’agost del 2014. 

La tramesa es va produir arran de la difusió d’un 

vídeo en què el Sr. Anton Smith (delegat d’afers 

econòmics de l’ambaixada d’EEUU a Espanya) 

assenyalava en el marc d’una conferència en relació 

al cas de Banco de Madrid i preguntat per l’actuació 

del FinCEN a BPA que els Estats Units ja havia 

advertit a Andorra de la seva preocupació en relació 

a la lluita contra el blanqueig per via d’una 

notificació oficial. 

Vist que aquesta informació (novament) havia estat 

amagada pel Govern i la transcendència fatal que 

aquesta podria haver tingut sobre el futur de BPA.  

Es demana per: 

Quin va estar el seguiment de les recomanacions i 

exigències efectuades pels Estat Units d’Amèrica en 

la mateixa i sobre si varen existir contactes formals o 

informals previs o posteriors a l’emissió de la 

mateixa. 

Consell General, 2 de juny del 2015 

Pere López Agràs  

Conseller general del Grup Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 2 de juny del 

2015, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada pel M. I. Sr. Pere López Agràs, 

conseller general del Grup Parlamentari Mixt, per 

escrit de data 2 de juny del 2015, relativa a l’informe 

elaborat per l’empresa PricewaterhouseCoopers i 

d’acord amb els articles 18 i 129 del Reglament del 

Consell General ha acordat admetre-la a tràmit i 

ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 569). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 2 de juny del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General.  

Pregunta que es formula al Govern relativa 

l’informe elaborat per l’empresa 

PricewaterhouseCoopers  

L’empresa PricewaterhouseCoopers està duent a 

terme una revisió dels diferents comptes dels clients 

de BPA. 

El resultat dels treballs s’està demorant de forma 

molt important respecte de les previsions efectuades 

pel ministre de finances i s’estan produint 

modificacions constants dels criteris de verificació 

que poden provocar encara un major endarreriment 

dels mateixos. 

Vist que el procediment emprat, el cost del treballs i 

la seva durada poden acabar perjudicant tant els 

interessos dels clients de BPA com a la plaça 

financera andorrana. 

Atesa aquesta informació es demana: 

Qui ha determinat l’encàrrec a realitzar per 

l’empresa PwC? Per què s’han introduït tantes 

modificacions en la metodologia emprada? I quan es 

preveu que aquests puguin finalitzar? 

Consell General, 2 de juny del 2015 

Pere López Agràs  

Conseller general del Grup Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 2 de juny del 

2015, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada per la M. I. Sra. Rosa Gili Casals, 

consellera general del Grup Parlamentari Mixt, per 

escrit de data 2 de juny del 2015, relativa a 

l’avançament de la data de les eleccions i d’acord 

amb els articles 18 i 129 del Reglament del Consell 

General ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la 

seva publicació, (Reg. Núm. 570). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 2 de juny del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

La sotasignada, consellera general del Grup 

Parlamentari Mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 
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resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General. 

Pregunta que es formula referent a l’avançament 

de la data de les eleccions 

El passat 1 de març es van celebrar les darreres 

eleccions generals, uns dos mesos abans del que 

tocava. 

Atesa aquesta informació es pregunta: 

Ens pot explicar el Govern les raons que el van 

portar a no voler esgotar la legislatura 2011-2015? 

Consell General, 2 de juny del 2015 

Rosa Gili Casals  

Consellera General Socialdemòcrata 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 2 de juny del 

2015, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada pel M. I. Sr. Pere López Agràs, 

conseller general del Grup Parlamentari Mixt, per 

escrit de data 2 de juny del 2015, relativa a la 

informació de què disposa la ciutadania en relació 

a l’acord d’associació amb la UE i d’acord amb els 

articles 18 i 129 del Reglament del Consell General 

ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la seva 

publicació, (Reg. Núm. 571). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 2 de juny del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General.  

Pregunta que es formula relativa a la informació 

de què disposa la ciutadania en relació a l’acord 

d’associació amb la UE  

Vist que DA es va comprometre en període de 

campanya electoral a informar a la ciutadania i a 

diferents sectors econòmics sobre l'acord amb la UE.  

Vist que el M. I. Sr. Saboya ha comparegut en dues 

ocasions a la Comissió Legislativa d’Exteriors per 

explicar l’estat de les negociacions de l’acord 

d’associació amb la UE. 

Vista la immediatesa del calendari de treball exposat, 

l’elevada implicació que aquest acord pot tenir per al 

futur del nostre país i la escassa informació de què 

(al nostre entendre) disposen fins a la data ciutadans 

i empresaris i fins i tot els partits polítics que som a 

l’oposició.  

Atesa aquesta informació es demana: 

Quines accions ha fet el Govern per informar a la 

població sobre el calendari i les implicacions de 

l'acord d'associació? 

Consell General, 2 de juny del 2015 

Pere López Agràs  

Conseller general del Grup Parlamentari Mixt 

5- ALTRA INFORMACIÓ 

5.2 Convocatòries 

Avís 

El proper dia 11 de juny del 2015, dijous, a les 9.00h, 

se celebrarà una sessió ordinària del Consell General, 

amb l’ordre del dia següent: 

Punt Únic: Preguntes al Govern amb resposta oral, 

(segons llistat annex). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 2 de juny del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

Llistat de preguntes al Govern amb resposta oral 

disponibles per a la sessió del dia 11 de juny del 

2015 

1- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Ferran Costa Marimon, conseller 

general del Grup Parlamentari Liberal, per escrit de 

data 27 de maig del 2015, relativa a les 

informacions sobre la nota del FinCEN, (Reg. 

Núm. 528). 

2- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

per la M. I. Sra. Sílvia Eloïsa Bonet Perot, consellera 

general del Grup Parlamentari Mixt, per escrit de 

data 1 de juny del 2015, relativa als resultats de la 

memòria d’activitats del 2014 de Càritas 

Andorrana sobre la situació socioeconòmica del 

país, (Reg. Núm. 538). 

3- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

per la M. I. Sra. Sílvia Eloïsa Bonet Perot, consellera 

general del Grup Parlamentari Mixt, per escrit de 

data 1 de juny del 2015, relativa a l’informe del 

Raonador del Ciutadà de l’any 2014 on es destaca 
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que en l’actuació de la CASS s’aplica el principi 

del “no per sistema”, (Reg. Núm. 539). 

4- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

per la M. I. Sra. Sílvia Eloïsa Bonet Perot, consellera 

general del Grup Parlamentari Mixt, per escrit de 

data 1 de juny del 2015, relativa al segon informe 

d’Andorra que es va presentar a Ginebra el passat 

dia 7 de maig en el marc de la 22a sessió de 

l’Examen Periòdic Universal (EPU) del Consell de 

Drets Humans, (Reg. Núm. 540). 

5- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

per la M. I. Sra. Sílvia Eloïsa Bonet Perot, consellera 

general del Grup Parlamentari Mixt, per escrit de 

data 1 de juny del 2015, relativa al projecte de 

construcció de l’edifici “the cloud” per reformar 

l’actual edifici d’Andorra Telecom i l’antiga 

caserna de bombers, (Reg. Núm. 541). 

6- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Ferran Costa Marimon, conseller 

general del Grup Parlamentari Liberal, per escrit de 

data 1 de juny del 2015, relativa a la Llei 23/2014, 

qualificada de creació i de regulació del pla de 

pensions de la funció pública, (Reg. Núm. 542). 

7- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Carles Naudi d’Areny-Plandolit Balsells, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, per 

escrit de data 28 de maig del 2015, relativa a quin 

escenari de negociacions considera el Govern que 

beneficia a Andorra, (Reg. Núm. 543). 

8- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

per la M. I. Sra. Judith Pallarés Cortés, consellera 

general del Grup Parlamentari Liberal, per escrit de 

data 1 de juny del 2015, relativa a l'espai cedit al 

sindicat d'ensenyament públic SEP pel ministeri 

d'educació en les dependències de l'escola francesa 

de la Massana, (Reg. Núm. 544). 

9- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Carles Naudi d’Areny-Plandolit Balsells, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, per 

escrit de data 28 de maig del 2015, relativa al tipus 

de contracte laboral de les persones que treballen 

a Andorra Telecom, (Reg. Núm. 545). 

10- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada pel M. I. Sr. Josep Majoral Obiols, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, per 

escrit de data 1 de juny del 2015, relativa a 

l'ampliació horària del servei de tràmits de 

Govern, (Reg. Núm. 546). 

11- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada pel M. I. Sr. Ferran Costa Marimon, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, per 

escrit de data 1 de juny del 2015, relativa al Comitè 

Nacional de Bioètica, (Reg. Núm. 547). 

12- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada pel M. I. Sr. Jordi Gallardo Fernàndez, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, per 

escrit de data 1 de juny del 2015, relativa a la 

contractació de personal del SAAS, (Reg. Núm. 

557). 

13- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada pel M. I. Sr. Jordi Gallardo Fernàndez, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, per 

escrit de data 1 de juny del 2015, relativa a BPA, 

(Reg. Núm. 558). 

14- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada per la M. I. Sra. Judith Pallarés Cortés, 

consellera general del Grup Parlamentari Liberal, per 

escrit de data 1 de juny del 2015, relativa a si té 

previst el Govern de nomenar un ambaixador als 

Estats Units, (Reg. Núm. 559). 

15- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada pel M. I. Sr. Jordi Gallardo Fernàndez, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, per 

escrit de data 1 de juny del 2015, relativa a les 

execucions d’impagaments pendents de cobrament 

per part del Govern, (Reg. Núm. 560). 

16- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada pel M. I. Sr. Jordi Gallardo Fernàndez, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, per 

escrit de data 1 de juny del 2015, relativa al nombre 

de contractacions de personal de relació especial, 

(Reg. Núm. 561). 

17- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada pel M. I. Sr. Víctor Naudi Zamora, 

conseller general del Grup Parlamentari Mixt, per 

escrit de data 2 de juny del 2015, relativa a conèixer 

per quins motius no es va informar el Consell 

General del contingut de la nota verbal adreçada 

al Govern pel Consolat General dels Estats Units 

d’Amèrica a Barcelona el 26 d’agost del 2014 

referent al règim legal andorrà de lluita contra el 

blanqueig de capitals i el finançament del 

terrorisme, (Reg. Núm. 564). 

18- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada pel M. I. Sr. Víctor Naudi Zamora, 

conseller general del Grup Parlamentari Mixt, per 

escrit de data 2 de juny del 2015, relativa a conèixer 

per quin o quins motius no es publiquen les 

estadístiques de visitants des de fa uns quants 

mesos, (Reg. Núm. 565). 

19- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada per la M. I. Sra. Rosa Gili Casals, 

consellera general del Grup Parlamentari Mixt, per 

escrit de data 2 de juny del 2015, relativa a la 

implementació del pla de pensions de la funció 

pública, (Reg. Núm. 566). 
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20- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada pel M. I. Sr. Pere López Agràs, conseller 

general del Grup Parlamentari Mixt, per escrit de 

data 2 de juny del 2015, relativa a les actuacions 

efectuades entre els dies 4 i 10 de març, (Reg. 

Núm. 567). 

21- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada pel M. I. Sr. Pere López Agràs, conseller 

general del Grup Parlamentari Mixt, per escrit de 

data 2 de juny del 2015, relativa a la nota verbal 

adreçada al Govern pel Consolat General dels 

Estats Units a Barcelona el 26 d’agost del 2014, 

(Reg. Núm. 568). 

22- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada pel M. I. Sr. Pere López Agràs, conseller 

general del Grup Parlamentari Mixt, per escrit de 

data 2 de juny del 2015, relativa a l’informe 

elaborat per l’empresa PricewaterhouseCoopers, 

(Reg. Núm. 569). 

23- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada per la M. I. Sra. Rosa Gili Casals, 

consellera general del Grup Parlamentari Mixt, per 

escrit de data 2 de juny del 2015, relativa a 

l’avançament de la data de les eleccions, (Reg. 

Núm. 570). 

24- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada pel M. I. Sr. Pere López Agràs, conseller 

general del Grup Parlamentari Mixt, per escrit de 

data 2 de juny del 2015, relativa a la informació de 

què disposa la ciutadania en relació a l’acord 

d’associació amb la UE, (Reg. Núm. 571). 
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